
Minnesanteckningar från vårmöte 2024-04-04 Kl 15:00 – 16:30. Skinnarebo Golfklubbs Restaurang. 
Närvarande ca 80 medlemmar. 
 
-Ordförande Jonny Carlsson hälsade välkommen.  
-Tyst stund hölls för bortgången medlem Bo Ludvigsson. 
 
Jimmy informerade om 
- Klubben har god ekonomi. F.n. 7 miljoner i kassan  
- Nya maskiner bl.a. en ruffklippare. 
- Ny belysning på flera ställen 
- Tills Idag har 840 medlemmar betalat årsavgiften. Bedöms totalt till ca 1050 
- Utbyggnad av ranchen sker under 2025 
- Lagt igen bunker på hål 2 och 17 
- Ny dränering på hål 10 och 11 
- Förmodligen ingen ny sloop under året 
- Vildsvinsskador har förekommit trots stängsel. Oklart hur detta har kunnat ske. 
- Samma krögare som förra året 
- Kodlås till stugan vid hål 10. Koden kommer att finnas på scorekortet 
  
Shopen informerade 
- Innehavarna av shopen, Linus Allvin och Jacob Flood, informerade om utbildning 
- Utbud av samma märke för klubbor och kläder  
- Gruppträning har förekommit under vintern med 27 grupper 
- Nya träningsomgångar kommer att ske under säsongen. Mail har gått ut om erbjudande 
- Fr.om 2028 blir det nya regler av bollar för tour-spelare och 2029 för övriga 
  
Styrelse 
-Jonny Carlsson omvaldes till ordförande. 
-Claes-Magnus Gustafsson och Bruno Magnusson omvaldes till tävlingsansvariga. 
- Nyval av Thomas Iderfjell och Lars-Inge Wadman som avlastare till tävlingsansvariga. Främst på    
torsdagar. 
 
Ordförande 
-Spelprogrammet genomgicks.  
-Årets startdatum kommer att mailas ut till alla medlemmar och finnas på hemsidan när datumet är 
fastställt   
- Inget spel av Gamla Grabbar för 2024 
- Matchspel som förra året mot Jönköping och Hook 
- Anmälan till vårat matchspel kunde göras efter mötet. Mail kommer att gå ut för att kunna anmäla 
sig senare 
 
Claes Magnus Gustafsson 
- Informerade om ekonomin som ser mycket bra ut inför 2024. F.n. 16 039 Kr i likvida medel 
- På mötet kunde man anmäla sig till 1:a spelomgången. När denna blir vet vi f.n. inte. I god tid innan 
kommer mail skickas ut till alla medlemmar om datum samt att man kan anmäla sig till C-M 
Gustafsson eller Bruno Magnusson om man tänker spela. Sedvanliga önskemål framförs då. 
 
Carl Magnus Jarnegren 
- Informerade om vårresan till Wiredaholm 
- Han valdes som reseledare för kommande resor 
 
 



 
H70 
Krister Rundberg och Reine Pettersson håller i detta för 2024.  
 
H80 
P-O Persson kommer att hålla i detta även för 2024 
 
Bilförbud 
-Förslag framkom hur torsdaggolfen skall behandlas då bilförbud råder. 3 st alternativ framfördes 
1) Samma som 2023. D.v.s. rundan räknas inte 
2) Rundan spelas, men resultaten räknas inte in i totalen för säsongen 
3) Rundan spelas och ingår i totalen för säsongen 
Omröstning skedde och utfallet blev:  
2 röster för alt 1.  
38 röster för alt 2 
31 röster för alt 3. 
Alternativ 2 (38 röster) kommer att gälla för 2024 
 
Övrigt 
- Göran Högberg efterlyste fler bollplockare till ranchen 
- Fortsatt spel från rött för alla spelare 
- Ordförande informerade om tisdagsgruppen och välkomnar fler medlemmar 
- Nya medlemmar presenterades 
- Fler golfvärdar önskas. Anmäl intresse till Evert Almqvist  

-  
Avslutning 
Ordförande avslutade mötet och tackade samtliga för visat intresse.  
 
Vid pennan  
Bruno Magnusson 
  
 

 


